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Abstract (en)
The roller is for a mill with two contra-rotating rolls (2) pressed to each other at high pressure. It includes a roll body with shaped anti-abrasion
armour (8) having hard material strips (9) projecting outwards and recesses (10). The armour has negative profiling from the outside, in the form of
grooves (12) in which the particles of material are pressed tightly. The strips (9) of hard material are only welded to the web-like profile projections
(13) bounding the grooves. The grooves have a depth-width ratio of 0.4-0.75. The depth is formed from the sum of the radial web height of the profile
projection and the material height of the hard strips.

Abstract (de)
Bei dieser insbesondere für die Zerkleinerung spröder Mahlgüter in einer Gutbettwalzenmühle bestimmten Walze ist auf der Außenseite
eines Umfangsmantelbereiches eine profilierte Verschleißschutzpanzerung erfindungsgemäß dadurch ausgebildet, daß in das Material des
Umfangsmantelbereiches (7) Profilnuten (12) zum Festpressen von Gutteilchen eingearbeitet und nur auf die die Profilnuten begrenzenden
Profilvorsprünge (13) Hartmaterialstreifen (9) durch Auftragsschweißung aufgebracht sind. Diese erfindungsgemäß aufgebaute Walze bedingt bei
dauerhaftem Verschleißschutz ihrer Oberfläche und zuverlässigem Guteinzugsvermögen einen relativ geringen Hartmaterialverbrauch. <IMAGE>
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